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Místo jednání: Moravské K řižánky, ČM vyso čina Datum: 22.-24.6. 2012 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 2 

Distribu ční list: Hrubý, Bloudek, Resch, Berndt, Kurowski, Š ťastný, Zozulák, Vévoda, sekretariát 

Seznam ú častník ů:  

VV – Hrubý, Bloudek, Resch, Berndt, Kurowski, Š ťastný, Zozulák, 

Revizní komise - Vévoda 

Sekretariát – Valentová 

Přílohy: Vyhodnocení projekt ů ČHS 

Příští jednání: Praha, 28.8., od 10 hod.  

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Plnění úkol ů 

VV provedl kontrolu zadaných úkolů a konstatoval, že nebyly 
splněny tyto úkoly:  

1. Koncepce mládeže – J. Uherka, úkol přebírá A.Kurowski 

2. Příručka pro mládež a nováčky – J. Uherka, úkol přebírá 
A.Kurowski 

3. Úprava vnitřních dokumentů a stanov – B. Valentová, úkol 
pokračuje 

4. Odpověď na žádost o postavení stánku v lezeckém parku 
Alkazar – P. Resch  

1, 2 - Kurowski 

3 - Valentová 

4 - Resch 

1 - příští 
jednání VV 

2 – do 31.10. 

3 – do 31.10. 

4 - neprodleně 

2.  Projekty ČHS 

VV hodnotil žádosti o financování projektů ČHS, na které je určena 
částka 900 tisíc Kč z navýšené dotace MŠMT, v souladu se 
schváleným rozpočtem. ČHS obdržel 38 žádostí v celkové hodnotě 
téměř 5,6 mil. Kč, pokrývajících široké spektrum činností ČHS. 
V důsledku velkého převisu žádostí nad vyčleněnými finančními 
prostředky byl při výběru kladen velký důraz na splnění stanovených 
kritérií (vazba na koncepci a dlouhodobý efekt, nebo finanční 
návratnost) a bylo rozhodnuto, že finanční prostředky nebudou 
poskytnuty zejména na projekty, které mají komerční charakter nebo 
jsou investicí do cizího majetku.  

Mezi projekty, které nebylo možno v důsledku omezeného množství 
finančních prostředku vybrat, však byly zajímavé náměty, které se 
bude ČHS snažit v dalších letech rozvíjet a podporovat např. 
i přímým financováním z rozpočtu ČHS.  

VV vybral 20 projektů, které budou z dotace MŠMT financovány, 
s tím, že požadované prostředky na některé projekty budou kráceny. 
Celkově VV rozhodl o rozdělení 912.400 Kč (překročení vyčleněné 
částky vychází z předpokladu, že subjekty přidělené prostředky 
nevyužijí plně).  

Všichni žadatelé budou do 30.6. o rozhodnutí VV informování 
prostřednictvím e-mailu a úspěšní žadatelé dostanou pokyny, jak 
dále postupovat. Výsledky výběru budou zveřejněny na webu ČHS. 
Veškerou administrativu spojenou s poskytnutím finančních 
prostředků zajistí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

3.  Setkání s p ředsedou OVK Jižní Morava 

Jednání se na pozvání VV zúčastnil předseda OVK Jižní Morava 
P. Weisser. Diskuse se týkala především podmínek lezení a jednání 
s orgány ochrany přírody. 

- - 
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4.  Úprava stanov a vnit řních p ředpis ů 

B. Valentová informovala o pokračující přípravě novely stanov ČHS, 
na kterou posléze naváže úprava vnitřních předpisů ČHS. Novela 
stanov bude poskytnuta k diskusi prostřednictvím webu ČHS 
k 1.11.2012 a dále předložena ke schválení valné hromadě ČHS 
2013. Za přípravu novely zodpovídá B. Valentová ve spolupráci 
s P. Reschem, právní konzultace budou zajišťovány externě. 

Valentová 

Resch 

do 31.10. 

5.  Odměna pro M. Hroba řovou 

VV schválil odměnu pro paní M. Hrobařovou, která poskytla ČHS 
cenné archivní materiály z historie českého horolezectví a podílela 
se na jejich zpracování. Odměna ve výši 5 tisíc Kč bude spojena 
s předáním věcného daru a děkovného dopisu předsedy Z. Hrubého. 
Zajistí sekretariát.  

sekretariát do 15.7. 

6.  Kombinované členství ČHS - OEAV 

VV se seznámil s vývojem kombinovaného členství ČHS – OEAV 
v roce 2012, které je poskytováno na základě smlouvy uzavřené 
mezi ČHS a ALPY spol. s.r.o., a konstatoval, že zájem 
o kombinované členství se zvyšuje (nyní cca 2200 zájemců, tj. téměř 
dvakrát více než za celý rok 2011). 

VV schválil cenovou nabídku spol. ALPY na kombinované členství 
ČHS – OEAV pro všechny členské kategorie na rok 2013 a pověřil 
B. Valentovu přípravou smlouvy a realizací, tak, aby informace 
o kombinovaném členství byla zveřejněna k 1.9. 2012.  

VV se usnesl, že není možné, aby kombinované členství ČHS – 
OEAV v podobě, která je předmětem smlouvy mezi ČHS a ALPY, 
nabízely i jiné subjekty. Tento přístup je v rozporu s uvedenou 
smlouvou a ČHS rozhodl, že jej nebude akceptovat. VV však 
současně konstatoval, že toto rozhodnutí nijak neomezuje ostatní 
subjekty, aby nabídly členům ČHS členství v OEAV se slevou. ČHS 
tyto a případné další výhody pro členy ČHS vítá. Subjekty, které nyní 
kombinované členství ČHS-OEAV bez opory smlouvy nabízí, budou 
o stanovisku ČHS informováni dopisem předsedy ČHS Z. Hrubého, 
zajistí B. Valentová.  

Valentová 

Hrubý 

do 31.8. a 
dále průběžně 

7.  Cestovní pojišt ění UNIQA  

VV hodnotil využívání cestovního pojištění, které nabízí ČHS svým 
členům na základě rámcové smlouvy s pojišťovnou UNIQA, a usnesl 
se, že o výhodách tohoto pojištění je třeba členy více informovat, 
zejména ve srovnání s pojištěním, které je součástí členství v OEAV. 
VV uložil B. Valentové připravit podrobnou analýzu a srovnávací 
tabulku pojištění, která bude zveřejněna na webu ČHS v rámci 
informace o nabídce pojištění na rok 2013.  

Valentová do 31.10. 

8.  Vstup do ČHS a objednávání pr ůkazů ČHS prost řednictvím 
webu 

VV se seznámil s návrhem na vytvoření webové aplikace, která 
umožní registraci do ČHS a kupování průkazů a pojištění 
prostřednictvím webu ČHS. VV uložil A. Kurowskému a B. Valentové 
předložit na příští jednání VV kompletní analýzu řešení včetně 
předpokládaných nákladů jako podklad pro výběr subjektu, který 
webovou aplikaci vytvoří. S A. Kurowským bude pro tyto účely 
uzavřena dohoda o provedení práce.  

Kurowski 

Valentová 

do příštího 
jednání VV 

9.  Návrh na nominaci J. Hrdiny do Bezpe čnostní komise UIAA 

VV schválil navržení J. Hrdiny za člena Bezpečnostní komise UIAA. 
Podání nominace zajistí B. Valentová. 

Valentová neprodleně 
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10.  Rozpo čet 

VV vzal na vědomí informaci J. Bloudka o čerpání rozpočtu, který 
uvedl, že příjmy i výdaje jsou v souladu s očekáváními. Dosavadní 
vývoj naznačuje, že v tomto roce dochází k mírnému nárůstu počtu 
členů ČHS a pravděpodobně se tedy podařilo zvrátit nepříznivý trend 
z minulého období. 

- - 

11.  Dílčí úprava webu ČHS 

VV vzal na vědomí informaci o analýze a předběžných návrzích na 
dílčí úpravu současného webu ČHS, s cílem zlepšit jeho grafický 
vzhled a přehlednost. Členové VV zašlou své připomínky k návrhům 
tak, aby mohly být projednány na dalším jednání VV. Za úkol 
zodpovídá B. Valentová a A. Kurowski.  

Kurowski 

Valentová 

členové VV 

příští jednání 
VV 

12.  Registrace nových horolezeckých oddíl ů 

VV schválil registraci dvou nových horolezeckých oddílů, další 
administraci zajistí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

13.  Výstupy roku 

VV odsouhlasil, že na letošním Mezinárodním horolezeckém 
filmovém festivalu v Teplicích nad Metují budou opět vyhlášeny 
výsledky soutěže ČHS - Výstupy roku 2012. Výzva k zasílání 
nominací bude zveřejněna do konce června, zveřejnění výzvy 
a oslovení příslušných předsedů komisí zajistí B. Valentová. 
Koordinaci hodnocení zajistí J. Šťastný, slavnostní vyhlášení na 
MHFF zajistí P. Resch. 

Valentová 

Šťastný 

Resch 

průběžně do 
MHFF  

14.  Obaly na lékárni čky ve spolupráci s firmou Singingrock 

VV vzal na vědomí informaci, že již byla s firmou Singing Rock 
domluvena výroba obalů na lékárničky s logem ČHS a s logem 
Singing Rock, na kterou byly rezervovány finanční prostředky 
v rozpočtu Lékařské komise. Obal na lékárničku bude k dispozici 
pravděpodobně v září a členům ČHS bude nabízen prostřednictvím 
sekretariátu ČHS. Realizaci zajistí sekretariát.  

sekretariát  průběžně 

15.  Činnost komisí ČHS – Komise pro média a marketing 

VV se věnoval analýze oblastí činnosti a práci komisí ČHS v souladu 
s tím, jak bylo rozhodnuto na předchozím jednání.  

Na tomto jednání se VV věnoval analýze oblasti marketingu a médií 
a v návaznosti na to závodní činnosti, zejména oblasti závodního 
lezení.  

Ve vztahu k médiím a marketingu vzal VV na vědomí informaci 
P. Resche o pokračující spolupráci s agenturou, která zajišťuje 
partnery ČHS, a o záměrech na další období. Na základě návrhu 
P. Resche rozhodl, že v zájmu lepší koordinace činnosti bude oblast 
médií a marketingu patřit do kompetence 2. místopředsedy, činnost 
bude zajišťovat sekretariát a Komise pro média a marketing bude 
zrušena; rozpočet této komise zůstane zachován jako samostatné 
nákladové středisko rozpočtu ČHS.  

Ve vztahu k závodní činnosti diskutoval VV analýzu a návrhy, které 
předložil J. Zozulák, do jehož gesce tato oblast patří. Podrobná 
diskuse se týkala organizace tuzemských závodů a jejich 
financování včetně podpory sponzorů, podpory talentované 
mládeže, reprezentace a účasti na mezinárodních závodech. 
V návaznosti na tuto diskusi bylo rozhodnuto, že na příští jednání VV 
budou pozvání předsedové dotčených závodních komisí – T. Binter, 
M. Dichtlova, R. Lienerth a P. Jirsa. Jejich pozvání zajistí J. Zozulák.  

Analýza dalších oblastí činnosti a práce komisí bude pokračovat na 
dalších jednáních VV.  

Zozulák do příštího 
jednání VV 
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16.  Různé 

VV vzal na vědomí: 

• informace Z. Hrubého o situaci v ČSTV, 

• informace Z. Hrubého o situaci v UIAA,  

• informaci B. Valentové o výstavě o horách Pakistánu, na jejíž 
přípravě se podílí ČHS,  

• informaci o shromažďování informací týkajících se záchranných 
boxů ve skalních oblastech, kterému se věnuje Lékařská komise 
a oblastní vrcholové komise.  

  

 
Schválil Z. Hrubý 
 


